



編號 **CT/029/14**

Ref. No.:

日期

Date: **02/07/2014**

香港聯合交易所有限公司

(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

**The Stock Exchange of Hong Kong Limited**

(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

---

## 通告 CIRCULAR

---

事項 中國北車股份有限公司（股份代號：6199）獲准列入認可賣空指定證券名單  
Subject: **ADMISSION OF CHINA CNR CORPORATION LTD (STOCK CODE: 6199) AS A DESIGNATED SECURITY ELIGIBLE FOR SHORT SELLING**

查詢 參與者一般查詢熱線（電話：2840 3626 電子郵箱：trd@hkex.com.hk）  
Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline (Tel : 2840 3626 E-mail : trd@hkex.com.hk)**

交易所參與者請注意，中國北車股份有限公司（股份代號：6199）將於2014年7月9日起，獲准列入可進行賣空的指定證券名單內。

此外，在可進行沽空的指定證券的股份頁之頂部的股份名稱旁會出現「H」字，以資識別。

Exchange Participants are requested to note that China CNR Corporation Ltd (Stock code: 6199) will be admitted to the list of Designated Securities for short selling with effect from **9 July 2014**.

For ease of reference, a letter "H" will be displayed at the top of the stock page screen adjacent to the stock name of each Designated Security to indicate that the security is eligible for short selling.

現貨交易  
副總裁  
麥寶璇 謹啟  
**Olivia Mak**  
**Vice President**  
**Cash Trading**

香港交易及結算所有限公司  
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited

---

香港中環港景街一號國際金融中心一期12樓  
12/F, One International Finance Centre, 1 Harbour View Street, Central, Hong Kong  
電話 Tel: + 852 2522 1122 傳真 Fax: +852 2295 3106 網址 Website: www.hkex.com.hk 電郵 E-mail: info@hkex.com.hk